



19 يونيو 2023

Subject: Notification of Legal Entity Changes

الموضوع: إشعار بتغيير الكيان القانوني

Dear Valued Supplier,

عزيزي المورد ،

We have initiated a Legal Entity Rationalization (LER) project to simplify our operations at The Dow Chemical Company. With these changes, a Dow affiliates you are currently doing business with will change with regards to transaction and invoicing documentation. Please note that not all Dow legal entities you do business with today will be impacted by this rationalization.

لقد بدأنا مشروع الكيانات القانونية لتبسيط عملياتنا في داو. مع هذه التغييرات، سيتغير كيان داو القانوني الذي تتعامل معه حالياً فيما يتعلق بوثائق المعاملات والفواتير. يرجى ملاحظة أنه لن تتأثر جميع كيانات داو القانونية التي تتعامل معها اليوم بسبب هذا التغيير.

To ensure a seamless transition, a **transaction and receiving recess** targeted for September 2023 for the impacted legal entities will occur in the days leading up to the changes. Please note that in response to this change you may need to address invoices to a different legal entity, after these changes occur.

لضمان سلاسة الانتقال، سيتم إلغاء التداول والتسليم المحدد لشهر سبتمبر 2023 للكيانات القانونية المتأثرة في الأيام التي تسبق التغييرات القادمة. يرجى الملاحظة أنه إستجابة لهذا التغيير، قد تحتاج إلى إرسال الفواتير إلى كيان قانوني آخر بعد أن يتم التغيير إلى الكيان الجديد.

You will receive a second communication to confirm the exact details on specific timing. Transactions and shipment schedules for all other Dow products will not be impacted during this recess period.

سنلقى تواصلًا ثانياً لتأكيد التفاصيل في الوقت المحدد. علماً بأن المعاملات وجدول الشحنات لجميع منتجات داو لن تتأثر في هذه الفترة.

We are sharing this with you now, so you can prepare for the upcoming changes, inform appropriate individuals within your organization, and can begin any required system adjustments. Please reference our LearnAboutDowLE.com website to review the legal entities that are changing, and which will impact you. In addition, this site contains additional helpful information including a frequently asked questions section and a contact-us section.

نحن نشارك هذا معك الآن، لكي تكون محبباً ومستعداً لهذه التغييرات القادمة، وإبلاغ الأفراد المناسبين داخل مؤسستك، ويمكنك البدء بالقيام بالتعديلات أو التغييرات المطلوبة في النظام. يرجى زيارة الموقع الخاص بنا لمعرفة المزيد عن الكيانات القانونية التي ستتغير والتي ستؤثر عليك. بالإضافة إلى ذلك، يحتوي هذا الموقع على معلومات إضافية مفيدة بما في ذلك قسم الأسئلة المتداولة وقسم التواصل بنا.

We appreciate your support and are committed to making this transition as seamless as possible.

نحن نقدر دعمك وملتزم بجعل هذا الانتقال سلساً قدر الإمكان.



Sincerely,

The Dow Chemical Company

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

شركة داو للكيمياويات